
Secretariaat:
Gravenstraat 14
5663 GC Geldrop
secretariskringkempenland@gmail.com

Geldrop, 16 november 2023

Notulen van de Algemene najaarsvergadering van Kring Kempenland.
Locatie: gildehuis van het Sint Jorisgilde Stratum, Boutenslaan 159a te Eindhoven.
Datum: 13 november 2023

Agenda

1.Opening door voorzitter Roeland van Hooff, berichten van verhindering.
Speciaal welkom aan de mensen van Get Praut.
Afgemeld: Jan Schrurs, OLV Gilde Eersel, Martinusgilde Waalre, Pierre Willems (raadsheer Zuid).
Aanwezige gilden: 41

2.Mededelingen van de voorzitter.
-Get Praut komt voor de pauze, de SAT na de pauze.
-Er is in Tilburg een bijeenkomst geweest van een aantal stedelijke gilden. Het heeft wel het een
en ander opgeleverd. Als er meerdere gilden zijn die zich aan willen sluiten om met die groep van
gedachten te wisselen kan dat. Gilden waarbij het goed gaat kunnen andere gilden helpen.
-Gisteren aanwezig geweest in Waalre, met twee gilden naar de kerk. Er was een nieuwe
kapelaan met een goed verhaal. Jonge leden brachten een vendelgroet. Roeland werd er blij van.

3.Notulen Algemene Voorjaarsvergadering van 17 april 2023.
Zonder commentaar goedgekeurd.

4.Recap van verslagen van de districtsvergaderingen najaar 2023.
Drie van de vijf districten hebben een vergadering gehad.: Oost, West en Centrum.
Geen vragen of opmerkingen. Noord en Zuid vonden een vergadering gezien de agenda van de
ALV niet nodig.

5.Ingekomen en verzonden stukken, voor zover van belang.
Niets bijzonders. Meeste zaken worden direct doorgestuurd naar de gilden.

6.Voorstel benoeming van Wouter Hompes tot tweede secretaris.
Unaniem aangenomen. Proficiat Wouter!

7.Uitreiking onderscheidingen voor diverse personen.
- Eric Verhappen (Zilveren speld van verdienste): vele jaren lid geweest van de
vendelcommissie. Is zelf een goede vendelier en heeft ervoor gezorgd dat zijn beide dochters
zowat alle prijzen wegkaapten op allerlei toernooien.



- William van den Berk (Zilveren speld van verdienste): vele jaren technisch raadsheer
trommen en bazuinblazen. Er kwam steeds minder hulp van leden en heeft het een tijdje alleen
gedaan. Zijn commissie is samengegaan met de vendelcommissie. William blijft actief want hij zit
nu ook weer in de nieuwe commissie VTB.
- Fred Kums (Zilveren speld van verdienste): is bijna 40 jaar lid geweest van de commissie
kruisboogschieten. Is fanatiek, ook tijdens vergaderingen.
- Jan Teunissen (Zilveren Medaillon van Kring Kempenland): Jan was gedurende 9 jaar (drie
termijnen) Raadsheer district oost. Een schitterend, kritisch district. Jan was er altijd, heeft een
echt gildehart, was een goede vertegenwoordiger van zijn district.
- Gerard Gorselink (Gouden Medaillon van Kring Kempenland): vanaf 2005 tweede en later,
vanaf 2012, eerste secretaris van kring Kempenland. Was altijd zeer betrokken, vaak ook kritisch
(Gerard: wrijving geeft glans). Heeft ontzettend veel werk verzet.
Gerard blijft actief als secretaris van de schietcommissie, lid van de EGS als vertegenwoordiger
namens de Federatie (opvolger van Jan Schrurs).
Na de uitreiking ging de vergadering akkoord met de benoeming van Gerard tot Ere Raadsheer.

8.Toelichting op het nieuwe inschrijfformulier voor de kringdag door Get Praut.
Directeur Bert Brekelmans en collega Jeroen presenteren het vernieuwde programma.
Get Praut is een dagbesteding voor jongeren met autisme. Ze maken onder andere websites.

- Het systeem is verbeterd.
- bij elke gebruiker kun je het programma zo instellen wat men wel of niet kan zien.
- Alles wordt tussentijds opgeslagen. De gegevens worden voor meerdere jaren bewaard.
- Vraag: komt er een bevestiging van inschrijving? Kan gemaakt worden.
- Er wordt van tevoren getest.
- Elk gilde schrijft apart in. Als men in de optocht samengaat met een ander gilde wordt dat

later beschreven.
- Men gaf een goede uitleg van het programma.
- www.getpraut.nl

Roeland bedankt Bert en Jeroen voor de presentatie en vindt dat men op hoog niveau werk
aflevert.

PAUZE.

9.Nieuws uit de federatie.
Dré Bemelmans vertelt het een en ander.

- Een jaar geleden is er een nieuw bestuur gekomen, bestaand uit voorzitter, secretaris,
penningmeester en een aantal portefeuillehouders. Dus geen kringvoorzitters en kring
secretarissen meer in het bestuur. De groep was veel te groot.

- Zeer binnenkort is de nieuwe website uit. Gemaakt door Olaf van Kuijen die onder andere
ook de Gildetrom uitgeeft.

- Het bestuur werkt niet top-down maar bottom-up.
- Er komt een inloggedeelte waar niet zomaar iedereen in kan.

Gerard Gorselink: Er komt een nieuw inschrijfformulier voor de EST 2024 in Oostenrijk. Het moet
vóór 15 juni 2024 ingeleverd zijn bij de regiosecretaris. Tot 15 juli kan men nog een nieuwe koning
inschrijven.

10.Stand van zaken Kringgildedag 2024 bij de gilden van Groot Bergeijk.
Henk Vrenken doet verslag:
- enthousiaste mensen, plannen zien er goed uit.
- De vergadering gaat akkoord met het voornemen om ook in Bergeijk een beperkt aantal
gast gilden te laten deelnemen.
- De ontvangst ‘s ochtends is in Cultureel Centrum Theater de Kattendans. Daarna naar de
kerk. Koffietafel en erewijn zijn vervolgens weer in de Kattendans.
- Roeland moedigt de toehoorders aan om de organisatie te sponsoren.
- www.gildedaggrootbergeijk.nl Mailadres: info@gildedaggrootbergeijk.nl



11.Presentatie door de SAT.
Adriaan Cox houdt een heel verhaal over alles wat de commissie doet. Onder andere ligt er een
archief van 13 meter dat gedigitaliseerd moet worden. Aan het eind van zijn betoog doet hij een
oproep om actief deel te nemen aan het werk voor het archief. Men zit momenteel elke dinsdag in
het gebouw van DE Prell in Geldrop. Wellicht kan men straks kunstmatige intelligentie gebruiken
bij de archivering. Henry van Hout vroeg of dit werk interessant is voor de website van de
Federatie. Dré Bemelmans gaat erover nadenken.
Men kan niet inloggen in dit archief. Privacy regels. Indien je iets wilt weten dan kun je contact
opnemen met de SAT commissie of door op dinsdag naar Geldrop te gaan.
Indien een gilde zelf wil digitaliseren kan men dat doen volgens een bepaalde indeling. Voor
advies kan men terecht bij de commissie.
.

12.Toernooien 2024.
- VTBS toernooi. Vraag van Jan Luijten over het aantal deelnemers. Dit i.v.m. de organisatie.
- Jeugdtoernooi. Het Heilig Kruisgilde is van plan dit te organiseren op 14 april 2024. Op
dezelfde manier als in Leenderstrijp.
- Er is nog geen kandidaat voor de kringgildedag van 2026. Het kan ook door enkele gilden
samen georganiseerd worden.

13.Rondvraag.
- Wil Janssens stelt een vraag over het verbod van loden munitie. De federatie is er samen
met de KNTS mee bezig. Omdat wij al het lood opvangen is er voor ons voorlopig geen vuiltje aan
de lucht.
- Roland van den Berk: komen er nog uitslagen van de kringdag in Eersel? Komen eraan.
- Martin Horst: geen schietwedstrijden organiseren op 14 april. Dat is in verband met het
jeugdtoernooi in Gerwen.

14.Sluiting.
Om 22.20 uur sluit de voorzitter de vergadering met de christelijke groet en met de mededeling
dat Tony Vaessen stopt als voorzitter van Outer en Heerd. Wij zijn dringend op zoek naar een
opvolger voor Tony als voorzitter van deze Stichting.

Verslag: 16 november 2023
Felix Crooijmans


